2025 International Conference on Power System and Renewable Energy (PSRE 2025)
2025年电力系统与可再生能源国际会议
Nov. 26-28, 2025 (11月26-28日) ▕ Sanya, China 中国三亚▕ Website官网: https://www.psre2025.org/

Call for Special Sessions

1, Special Session Proposal 

2025 International Conference on Power System and Renewable Energy will be held in Sanya, China from November 26 to 28, 2025 (PSRE 2025), which is organized by Sanya Global Energy Research Institute, technical sponsored by IEEE PES, Hainan Institute of Zhejiang University, Zhengzhou University of Light Industry, Northeast Electric Power University, supported by IEEE PELS Chengdu Chapter, Journal of Global Energy Interconnection, Asia Pacific Institute of Science and Engineering (APISE), Energy Conversion and Economics, media supported by Smart Power & Energy Security, Power System Protection and Control, Protection and Control of Modern Power Systems, Cyber-Physical Energy Systems, Electric Power Automation Equipment, Distributed Energy, MDPI-energies, Smart Power Research Group, SPRG, bjx.com.cn, MDPI-Electricity, New Energy Intelligent Manufacturing and Applications Professional Committee of CERS, Solarbe.

The 2025 International Conference on Power System and Renewable Energy (PSRE 2025) will invite famous scholars, industry experts, R&D personnel from research institutions, university teachers and students in the field of power and energy at home and abroad to participate in the conference, and carry out academic and technical exchanges on the "development of new power systems and green energy" to promote cooperation.

PSRE 2025 proposals for special sessions should be within the technical scope of the conference. Special sessions supplement the regular program of the conference and provide a sample of state-of-the-art research in academia and industry on special, novel, challenging, and emerging topics. Special session proposals should be submitted by the prospective organizer(s) who will commit to promoting and handling the review process of the special session as Chair or Co-Chair of the event. One special session lasts 2 hours, which allows 6-10 oral presenters. If the number of presenters is beyond the capacity, parts of them will be arranged for poster sessions. Accepted and presented papers will be included in the conference proceeding and submitted to related databases.

2025年电力系统与可再生能源国际会议拟计划于 2025年11月26-28日在三亚举行, 该会议由三亚纵横能源研究院主办，IEEE PES、浙江大学海南研究院、郑州轻工业大学及东北电力大学协办，IEEE PELS成都分会、《全球能源互联网》、亚太科学与工程研究所及期刊Energy Conversion and Economics提供支持，Smart Power & Energy Security、《电力系统保护与控制》《现代电力系统保护与控制》、Cyber-Physical Energy Systems、《电力自动化设备》《分布式能源》、MDPI-energies、智慧电力创研团队、北极星电力网、MDPI-Electricity、中国能源委员会新能源智能制造与应用技术专业委员会以及索比光伏网提供媒体支持。

2025年电力系统与可再生能源国际会议将邀请海内外电力与能源领域的著名学者、工业专家、研究机构的研发人员、高校师生与会，围绕“新型电力系统和绿色能源发展”展开学术和技术交流，促进合作。

欢迎学术界和工业界的相关学者和研究人员踊跃报名组织专题论坛。专题论坛的话题需要具有前沿性和一定的热度。一个专题论坛的时间是2小时，口头报告人数是6-10名。如果报名人数多，不能做口头报告的人员将安排做海报报告。报名专题论坛的与会者可以投全文，也可以投摘要。如果摘要被录用后，则可以参会做报告，但不出版摘要。如全文被录用后，可参会做报告，论文将出版在会议论文集中。

2, Special Session Proposal Format 分论坛提案格式
▶ Title of Special Session分论坛名称   	
	Title of Session分论坛名称
	


▶ Brief Description of the Session 分论坛简介 
	









▶ Related Topics 相关议题
	








▶ Name, Affiliation, Biography, E-mail of Session Chairs and formal photos
分论坛主席信息：姓名、单位、简介、电子邮件及证件照 
	Special Session Chair分论坛主席: 
[Name]+[Position]+[Affiliation] + [Email Address]
[姓名] + [职称] + [工作单位] + [电子邮件地址]

	Formal Photo
证件照








	Biography 
个人简介

	Special Session Vice-Chair 分论坛副主席：

[Name]+[Position]+[Affiliation] + [Email Address] 
[姓名] + [职称] + [工作单位] + [电子邮件地址]

	Formal Photo
证件照








	Biography
个人简介

	Special Session Vice-Chair分论坛副主席：
[Name]+[Position]+[Affiliation] + [Email Address]
[姓名] + [职称] + [工作单位] + [电子邮件地址]

	Formal Photo
证件照










	Biography
个人简介



▶ Please submit your proposal file to PSRE 2025 via email directly: info@psre2025.org.
请将提案文件直接通过电子邮件发送至：info@psre2025.org.

3, Important Dates for Special Session Proposal Submissions 分论坛提案重要日期


Proposal Submission Deadline:  August . 25, 2025
提案提交截止日期： 2025年8月25日 
Acceptance Notification Deadline: July. 30, 2025 
接收通知截止日期： 2025年8月30日

